
1 
 

 
 
ELÄKELÄISNEUVOSTON KOKOUS            PÖYTÄKIRJA 4/2025 
                                                                         Toimikausi 1.6.2023–31.5.2025 
Aika ja paikka ti 15.4. klo 10- Myllytien toimintakeskus (Aamiaistreffit klo 8.45-10) 
 
Pöytäkirjan tarkastus: Pöytäkirja tarkastetaan kokouksessa. 
 

  

Paikallisyhdistys Jäsen Läsnä Poissa 

Järvenpään Eläkkeensaajat ry 
varsinainen jäsen Anja Lukjanov, varajäsen Irma 
Uhlenius 

Anja Lukjanov X  

Järvenpään Eläkkeensaajat ry 
puheenjohtaja Liisa Majanen ja varajäsen Seppo 
Fahlström 

Liisa Majanen  
puheenjohtaja 
 

X 
 
 

 
 
 

Järvenpään Eläkeläiset ry 
varsinainen jäsen Ossi Kaminen ja varajäsen 
Seppo Partanen 

Ossi Kaminen     X  

Keski-Uudenmaan 
Työkyvyttömyyseläkkeensaajat ry 
varsinainen jäsen Kaija Jaukkari ja varajäsen 
Toini Helenius 

 
 
Toini Helenius 

 
 

x 

 

Eläkeliiton Järvenpään Yhdistys ry 
varsinainen jäsen Maija-Liisa Pyykkönen ja 
varajäsen Arja Suutari 

Maija-Liisa 
Pyykkönen 
 

 
    x 

 

Keski-Uudenmaan senioriopettajat 
varsinainen jäsen Kaija Tuuri ja varajäsen Riitta 
Viksten 

Kaija Tuuri x  
 
 

Träskända Seniorer rf 
varsinainen jäsen Stig Strandberg 

Stig Strandberg x  

Järvenpään kansalliset seniorit ry 
varsinainen jäsen Lars-Erik Wilskman ja 
varajäsen Pekka Raittila 

 
Lars-Erik Wilskman 

 
       x 

 

Osallisuuden erityisasiantuntija  
Eläkeläisneuvoston kokoussihteeri  

Pilvi Kallio-
Meriläinen 

     x  

Yhteisöllisyyden erityisasiantuntija Anne Honkanen    x 
(poistui 
10.50) 
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Muut  
Kari Haapanen, Eläkeliitto, Mirja Vakkuri, Järvenpään kansalliset seniorit, Pirjo Komulainen ja 
Ari Kettunen ja Irma Uhlenius, Järvenpään eläkkeensaajat. 
 
§ 1 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus sekä pöytäkirjan tarkastaminen 
 
Perustelut 
Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen. Pöytäkirjan tarkastamisesta päättä-
minen. 
Pöytäkirja pidetään nähtävänä Järvenpään kaupungin tietoverkossa 17.4.2025 alkaen. 
 
Ehdotus 
Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Pöytäkirja tarkastetaan kokouksessa.  
 
Kokouskäsittely 
Päätös 
Ehdotuksen mukaan. 
 
§ 2 Edellisen kokouksen pöytäkirja 
 
Perustelu 
Tarkastellaan pöytäkirja edistettävien asioiden näkökulmasta ja kuullaan miten asiat ovat eden-
neet. 
 
Esitys 
Merkitään tiedoksi. 
 
Kokouskäsittely 
Päätös 
Esityksen mukaan. 
 
Linkki  
https://www.jarvenpaa.fi/kaupunki-ja-paatoksenteko/paatoksenteko/kokoukset-ja-paatoksen-
teko/vaikuttamistoimielimet/elakelaisneuvoston-poytakirjat 
 
 

§ 3 Uuden eläkeläisneuvoston 1.6.2025-31.5.2027 nimeäminen 
 
Perustelut 
Eläkeläisneuvoston toimikausi on kaupunginhallituksen toimikausi, kaksivuotinen. 
Eläkeläisneuvosto tekee nimeämisen perusteella esityksen kaupunginhallitukselle valittavaksi.  
Paikallisyhdistyksestä, josta valitaan puheenjohtaja, nimetään  
eläkeläisneuvostoon yksi jäsen ja hänelle henkilökohtainen varajäsen. Perinteisesti järjestöt 
ovat keskenään sopineet myös puheenjohtajan nimeämisestä. Kevään aikana on pyydetty elä-
keläisjärjestöitä nimeämään jäsen ja varajäsen eläkeläisneuvostoon 1.6.2025 alkaen. 



3 
 

 
 
Ehdotus 
Päätetään esittää kaupunginhallitukselle seuraavaa: 
Eläkeläisneuvoston jäseniksi ja varajäseniksi Järvenpään Eläkeläisneuvostoon kaudelle 
1.6.2025-31.52027  
Järvenpään eläkeläisyhdistysten edustajien nimeämät ehdokkaat  
Järvenpään Eläkkeensaajat ry  

 varsinainen jäsen Irma Uhlenius, varajäsen Ari Kettunen  
Järvenpään Eläkeläiset ry   

 varsinainen jäsen Minna-Maria Solanterä, varajäsen Mikko Mielonen  
Eläkeliiton Järvenpään Yhdistys ry  

 varsinainen jäsen Eliisa Parhiala, varajäsen Arja Suutari  
Keski-Uudenmaan senioriopettajat  

 varsinainen jäsen Kaija Tuuri, varajäsen Riitta Viksten  
Träskända Seniorer rf  

 varsinainen jäsen Stig Strandberg, varajäsen Crister Kämpe  
Järvenpään kansalliset seniorit ry  

 varsinainen jäsen Lars- Erik Wilskman, varajäsen Pekka Raittila  
 

Eläkeläisjärjestöt valitsevat kokouksessa keskuudestaan seuraavaksi kaudeksi 1.6.2025-
31.5.2027  
Puheenjohtajan ja varapuheenjohtajan sekä kaksi edustajaa Hyvinvointialueen vanhusneuvos-
toon, heille ei valita varahenkilöitä.  
 
 
Kokouskäsittely 

 Eläkeliitto on valinnut varsinaiseksi jäseneksi Kari Haapasen. Haapanen ehdotti, että va-
litaan ensin puheenjohtaja ja sitten varsinaiset jäsenet. Ossi Kaminen ehdotti, että pu-
heenjohtajuudesta päätetään vasta jäsenten nimeämisen jälkeen. 

 Korjataan näin ollen Eläkeliiton esitystä varsinaisesta jäsenestä: Kari Haapanen on varsi-
nainen jäsen, ja varajäsen on Eliisa Parhiala. Järjestöjen sisäinen tehtävä on myös nimetä 
puheenjohtajayhdistyksestä toinen jäsen.  

 
 Keski-Uudenmaan työkyvyttömyyssaajat ei ole nimennyt ehdokasta, koska yhdistyksen 

toiminta on lakannut. 
 

 Stig Strandberg oikaisi, että Träskända Seniorer rf virallinen nimi Svenska seniorer in Ny-
land. 

 
 Liisa Majanen esittää, että järjestöt pitävät kokouksen yhdessä, jossa päätetään puheen-

johtajasta ja varapuheenjohtajasta sekä alueellisen vanhusneuvoston jäsenen. Esitys tu-
lisi Eläkeläisneuvoston seuraavaan kokoukseen 13.5. mennessä. 

 
 Kari Haapanen esittää, että päätös tehdään kokouksessa, koska nykyisellä eläkeläisneu-

vostolla on mandaatti tehdä päätöksiä. 
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 Pirjo Komulaisen mukaan olisi loogista tehdä päätös uudella eläkeläisneuvostolla. Ko-

mulainen kannattaa Liisa Majasen ehdotusta. Uusi kaupunginhallitus tekee päätöksen 
eläkeläisneuvoston uusista jäsenistä todennäköisesti vasta kesällä tai alkusyksystä. 

 Kaija Tuuri kertoo Keski-Uudenmaan Senioriopettajien näkemyksen. Viimeksi päätettiin 
varapuheenjohtaja ja puheenjohtaja uudella eläkeläisneuvostolla. 

 Ossi Kaminen huomauttaa, että nimityksistä tulisi pystyä puhumaan ilman poliittista si-
toutumista. Edustamme järjestöjä, ja alueellisen vanhusneuvoston roolissa kokemus hy-
vinvointialueesta on tarpeen. Kaminen kannattaa Liisa Majasen ehdotusta myöhem-
mästä valinnasta. 

 Liisa Majanen painottaa tärkeyttä edustaa myös yhdistysverkostossa ja vanhusverkos-
tossa, alueellisesti ja kansallisesti.  

 Stig Strandberg kannattaa Majasen ehdotusta tässä tilanteessa. 
 Lars-Erik Wilskman ehdottaa yhdistysten kokousta 12.5. klo 10, johon kutsutaan uuden 

eläkeläisneuvoston jäsenet ja järjestöjen puheenjohtajat, jos eivät ole eläkeläisneuvos-
tossa. Varajäsen kutsutaan, jos varsinainen jäsen ei pääse. Kokouksessa eläkeläisneuvos-
ton jäsenet valitsevat puheenjohtajat ja alueellisen vanhusneuvoston jäsenet.  

 Uusi eläkeläisneuvosto selkeyttää valintamenettelyn. 
 
 
Päätös 
Eläkeläisneuvoston uudet nimetyt jäsenet ovat: 
 
Järvenpään Eläkkeensaajat ry  

 varsinainen jäsen Irma Uhlenius, varajäsen Ari Kettunen  
Järvenpään Eläkeläiset ry   

 varsinainen jäsen Minna-Maria Solanterä, varajäsen Mikko Mielonen  
Eläkeliiton Järvenpään Yhdistys ry  

 varsinainen jäsen Kari Haapanen, varajäsen Eliisa Parhiala  
Keski-Uudenmaan senioriopettajat  

 varsinainen jäsen Kaija Tuuri, varajäsen Riitta Viksten  
Träskända Seniorer rf  

 varsinainen jäsen Stig Strandberg, varajäsen Crister Kämpe  
Järvenpään kansalliset seniorit ry  

 varsinainen jäsen Lars- Erik Wilskman, varajäsen Pekka Raittila  
 
Uusi eläkeläisneuvosto valitsee joukostaan puheenjohtajat ja alueellisen vanhusneuvoston jäse-
net 12.5. klo 10 – paikka ilmoitetaan myöhemmin. Ilmoitus eläkeläisneuvoston poistuvalle pu-
heenjohtaja Liisa Majaselle, kokoukseen annetaan 13.5. klo 9 mennessä. 
 
§ 4 Aamiaistreffit 
 
Perustelu  
Järvenpään eläkeläisneuvosto on kirjannut toimintasuunnitelmaan pitää säännöllisiä aamiais-
tapaamisia, joissa käsitellään ikäihmisten elämään ja arkeen vaikuttavia valmistelussa olevia 
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Järvenpään ja Keusoten asioita. Aamiaistreffejä alettiin järjestää vuosi sitten syksyllä, ja niissä 
on käynyt 40-100 osallistujaa aiheesta riippuen. 
 
Talven aamiaistreffien vieraat: 
 

 
 
 
Huhtikuun Aamiaistreffeillä vieraili Järvenpää-seura puheenjohtajanaan Hannele Raejärvi, ja ai-
heena Nostalgia tekee hyvää. 
 
Ehdotus 
Merkitään tiedoksi huhtikuun treffit. 

 
Kokouskäsittely 
Osallistujia oli 68. 
Ossi Kaminen kertoi esimerkin, miten eläkeläisyhdistys voi ruokkia Järvenpää-seuran historia-
tiedon keruuta. Yhdistykset voisivat käydä historiaansa läpi ja lähettäisivät Järvenpää-seuralle. 
Hannu Juurinen ottaa kuvia vastaan. Liisa Majanen kertoo että teollisuus oli hyvä juurruttaja. 
Toini Helenius kertoi arkistoistaan. Lars-Erik toivoi, että ensin arkistoita kartoitettaisiin ensin. 
Kotiseutumuseo kaupungista puuttuu, elne voisi tehdä aiheesta aloitteen. Mirja Vakkuri ehdotti 
ehdotusta tilasta, johon arkistoja toimitetaan. Anja Lukjanov viittasi nykyisiin toimintakerto-
muksiin, joita tulee runsauttaa, jotta historiaa syntyy. 
 
Päätös 
Merkittiin tiedoksi. 
 
§ 4 Järvenpää-päivään vaikuttamistoimielinten yhteinen teltta 
  
Perustelut 
Taannoisen huippukokouksen seurauksena päätettiin mennä yhdessä Järvenpää-päivään 
10.5.2025 edustamaan. Vaikuttamistoimielimille on suunniteltu teltta kaupungin teltalle tai vie-
reen 3x3 metrin telttaan.  
 
Ehdotus 
Päätetään kuka tai ketkä pääsevät teltalle edustamaan. 
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Kokouskäsittely 
Ossi Kaminen, Liisa Majanen, Anja Lukjanov. Tehdään flyereitä. 
 
Päätös 
Kokouksessa käsitellyn mukaan. 
 
§ 5 ”Testamentti” tulevalle eläkeläisneuvostolle 
 
Perustelut 
Millaisia asioita näkisimme, että uuden eläkeläisneuvoston kannattaisi edistää? Millainen on 
Järvenpään eläkeläisneuvoston olemus, ja kuinka neuvosto parhaiten toimii? Millaisissa asi-
oissa helposti vaikuttamistoimielin unohtuu? 
 
Ehdotus 
Kirjataan toiveet ja ohjeet tulevalle elnelle tiedoksi. 
 
Kokouskäsittely 
 Kuvitelma tiedon kulusta: eläkeläisneuvoston ja alueellisen vanhusneuvoston tulee olla 

hereillä lausunnoista, päätöksenteosta sekä siitä, että ikääntyneet näkyvät ja kuuluvat 
asiakirjoissa ja ohjelmissa (Liisa). 

 Kannattaa olla aktiivisesti omiin valtuutettuihin, kaupunginhallituksen jäseniin. Esityslis-
talla olevat asiat ovat jo valmisteltu. Vaikuttamistoimielinten edustus lautakuntiin, tätä 
en jättäisi unholaan (Pirjo). Maisa kannattaa, että saamme todellisia vaikuttamismahdol-
lisuuksia. Isolla eläkeläisväestöllä pitäisi ilman muuta olla edustus päätöksentekoeli-
missä. 

 Yhteydet eläkeläisjärjestöihin eläväksi ja tiiviimmäksi (Lars-Erik), esimerkiksi kaupungin 
uutiskirjeen ja kulttuurikirjeen kautta saa tietoa. Voimme auttaa kaupunkia viestintä-
haasteessa levittämällä tietoa, mistä saa tietoa. Maisa kannattaa tätä, monet kunnat 
ovat tehneet eläkeläisille kattojärjestön, eläkeläisjärjestöjen aktiivinen toiminta pitäisi 
tulla enemmän esiin esimerkiksi liikuttajana. Kaija ehdottaa, että kootaan eläkeläisyhdis-
tysten toiminnan volyymit yhdeksi asiakirjaksi. 

 Aloitteiden lähettäminen myös valtuustoryhmiin ja esittää valtuustoaloitteena (Lars-
Erik). 

 Tilakysymykset nousevat, kun saadaan tietoa tilavuokrien vaikutuksesta (Liisa). 
 
Päätös 
Kokouksessa käsitellyn mukaan tiedoksi uudelle eläkeläisneuvostolle. 
 
§ 6 Ikäystävällinen Järvenpää: Pikkuseminaari 13.5. klo 9-12 Bulevardi-kort-
teli 8. kerros 
 
Perustelut 
Pikkuseminaari järjestetään 3. kerran.  
Ohjelmaa on suunniteltu viime kokouksessa:  
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 Eläkeläisyhdistysten rooli: yhteiset pelisäännöt, miten käsitellään elnen ajankohtaiset 
asiat. 

 Puhe- ja läsnäolo-oikeus: miksi se on tärkeä myös eläkeläisyhdistyksille? 
 Teemakokous yhdistysten kanssa. 
 Kutsuttavat: asuminen Mari Karsio, liikenne Timi Veikkolainen (alkuun aikaa). Uusi eläke-

läisneuvosto mukana, perehdytystä ja annetaan aikaa pohtia uutta kautta. Nuorisoval-
tuustosta ja vammaisneuvostosta edustajat. 

 11.30 lounas. 
 
 
Ehdotus 
Varmistetaan seminaarin tuotannon tilanne ja teemat sekä kysymykset. 
 
Kokouskäsittely 
Toivotaan aktiivista osallistumista. 
 
Päätös 
Merkittiin tiedoksi. 
 
§ 7 Pysäköintimaksujen saavutettavuus 
 
Perustelut  
Haluamme nostaa esiin tärkeän ja käytännönläheisen esteen, joka vaikuttaa suoraan monen 
ikäihmisen mahdollisuuksiin liikkua itsenäisesti ja osallistua yhteiskuntaan: pysäköintitalojen 
maksujärjestelmien monimutkaisuus ja digitaalinen pirstaleisuus. 
Nykyisin lähes jokaisessa pysäköintihallissa on käytössä eri pysäköintisovellus. Käyttäjän on la-
dattava ja rekisteröidyttävä esimerkiksi johonkin lukuisasta sovelluksesta. Tämä ei ole saavutet-
tavaa. Pysäköintipaikoille ja -halleille löytyisi kyllä käyttäjiä, mikäli ne olisivat helppokäyttöisiä. 
 
Esitys 
Tehdään kirjelmä paikallisesti kaupunkikehityksen palvelualueelle ja valtakunnallisesti Vanhus-
työn keskusliittoon. 
 
Kokouskäsittely 
EasyPark paras. 
Pankkikortti toimisi parhaiten. 
 
Päätös 
Toimitetaan kirje kaupunkikehityksen palvelualueelle ja Vanhustyön Keskusliittoon. 
 
Liite Luonnos kirjelmäksi. 
 
§ 8 Aloite kotiin vietävän vanhustyön mallin kehittämiseksi Järvenpäässä 
 
Perustelut  
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Kokemukset pienemmistä kunnista, kuten Mäntsälästä ja Pornaisista, osoittavat, että kotiin vie-
tävä vanhustyö nimettyjen ammattilaisten toteuttamana parantaa merkittävästi ikäihmisten 
hyvinvointia ja mahdollistaa heidän pidempiaikaisen asumisensa omissa kodeissaan. Esimer-
kiksi Mäntsälässä senioriohjaajat tarjoavat maksutonta keskusteluapua ja kotikäyntejä, mikä 
tukee ikäihmisten arjessa selviytymistä  
Mäntsälä 
. 
Vaikka hyvinvointialueet, kuten Keski-Uudenmaan hyvinvointialue (Keusote), vastaavat pääosin 
sosiaali- ja terveyspalveluiden järjestämisestä, kunnilla on edelleen merkittävä rooli asuk-
kaidensa hyvinvoinnin ja terveyden edistämisessä. Sosiaali- ja terveydenhuollon järjestämisestä 
annetun lain (612/2021) mukaan kunnan on edistettävä asukkaidensa hyvinvointia ja terveyttä 
omassa toiminnassaan  
Kuntaliitto 
 
Kotiin vietävien palveluiden, kuten kotihoidon ja tukipalveluiden, järjestäminen edellyttää teho-
kasta yhteistyötä hyvinvointialueen ja kunnan välillä. Kunnan osallistuminen näiden palvelui-
den tuottamiseen täydentää hyvinvointialueen tarjoamia palveluita ja varmistaa, että ikäihmi-
set saavat tarpeisiinsa vastaavaa tukea. 
 
Tammikuun kokouksessa käsiteltiin asiaa eläkeläisjärjestöjen ja kaupungin yhteisenä hank-
keena, jossa pohdittiin aloitetta kaupungille senioriohjaajan toimesta tai hankkeesta, jossa se-
nioriohjaaja tukee kotona asumista. Perusteena on, että hyvinvointialueen rooli on selkeytynyt 
ja tämänkaltainen toimi ja palvelu kuuluu kaupungin ennaltaehkäisevään tehtävään.  
 
ALOITELUONNOS 
Eläkeläisneuvosto esittää, että Järvenpään kaupunki tai Järvenpään kaupunki yhdessä kump-
panin kanssa, tutkisivat yhteistyössä kotiin vietäviä vanhuspalveluita nimeämällä kehittämiseen 
omat ammattilaisensa. Mallin käyttöönotto Järvenpäässä parantaisi ikäihmisten mahdollisuuk-
sia asua omissa kodeissaan pidempään ja turvallisemmin. 
 
Neuvosto korostaa, että kunnan osallistuminen kotiin vietävien palveluiden järjestämiseen on 
välttämätöntä, jotta palvelut vastaavat paikallisiin tarpeisiin ja täydentävät hyvinvointialueen 
tarjoamia palveluita. Tämä yhteistyö edistäisi ikäihmisten hyvinvointia ja toimintakykyä sekä 
vähentäisi raskaampien palveluiden tarvetta tulevaisuudessa. 
 
Eläkeläisneuvosto suosittelee, että tavoitteena on luoda toimiva palvelumalli, joka vastaa ikäih-
misten tarpeisiin ja tukee heidän itsenäistä asumistaan omissa kodeissaan mahdollisimman pit-
kään. Palvelumallin luominen voisi olla hanke, jolle yhdessä yhteisöjen kanssa haetaan rahoi-
tusta mahdollisimman laajalla alueellisella vaikuttavuudella. 
 
 
Esitys 
Tehdään lisäyksiä yllä olevaan aloiteluonnokseen ja päätetään sen lähettämisestä. 
 
Kokouskäsittely 
Aloiteteksti luettiin kokouksessa.  
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Pirjo Komulainen ehdotti lisäystä, että seurakunnan ja kunnan projekti loppuu tämän vuoden 
jälkeen. 
 
Päätös 
Aloite päätettiin lähettää kaupunginhallitukseen ja hyvinvoinnin palvelualueen lautakuntaan ja 
johtaja Kristiina Sootsille. Aloite laitetaan tiedoksi seurakuntaan. 
 
 
§ 9 Kuulumiset ja raportit kaupungin ja Keusoten valtuuston, lautakuntien 
sekä työryhmien kokouksista 
 
Perustelut 
Eläkeläisneuvoston jäsenet lukevat tiedotteet, esityslistat ja pöytäkirjat omalta seurattavalta 
palvelualueeltaan. Tarvittaessa tutustuvat esitys- tai päätöspöytäkirjan liitteisiin julkaisujärjes-
telmässä: https://jarvenpaa.cloudnc.fi/fi-FI 
Eläkeläisneuvoston WhatsApp-pikaviestinkanavaan tuodaan esitykset, joihin tarvitaan neuvos-
ton pikaista reagointia, kannanottoa tai huolenilmaisua. 
 
Tilaa: https://www.jarvenpaa.fi/a/tilaa-jarvenpaamedian-uutiskirje 
 
 
Ehdotus 
Merkitään tiedoksi kuulumiset seuraavista: 
Valtuusto 
Kaupunginhallitus 
Opetus- ja kasvatus 
Kaupunkikehitys 
Hyvinvointilautakunta 
PENK ja Eetu ry 
Liikenneturvallisuusryhmä  
Kaupungin osallisuus ja viestintä (vammaisneuvosto ja nuorisovaltuusto): 
KEUSOTE: Alueellinen vanhusneuvosto 
Hyvinvointialueen valtuusto, tulevaisuus- ja kehittäminen 
 
Kokouskäsittely 
 Kaupunginhallituksen pöytäkirja 7.4.: Kiljavan kuntoutuskeskuksen tilanne, paikkaa ei 

pidetä sopivana kuntouttamiseen, kunnat kuitenkin osakkaina. Palvelu on ollut hyvää. 
Myllytie 13A vuokrattu taideseuralle.  

 PENKin kokouksessa otettu kantaa siihen, että eläkeläisten tulee saada hyvinvointialu-
een palvelut ajallaan – alijäämän kattaminen pidemmälle ajalle. 

 Eetulta kannanotot: kehysriihi ei saa kohdentaa enää yhtään säästötoimenpidettä eläke-
läisiin. 11.4. otettu kantaa lakiesitykseen sähköisestä asioinnista ainoana viranomaisasi-
oiden hoitokanavana. 

 Vammaisneuvosto mukana erityistuen lasten koulukuljetusten kriteerien laadinnassa. 
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 Keusoten kuljetukset ja omavastuuhinnat olennaisia vammaisille ja eläkeläisille kilomet-
reihin sidottuna. Keusoten johtaja Raija Kontio tulossa alueelliseen vanhusneuvostoon jo 
toista kertaa. 

 Opkassa käsitelty palveluseteliä summia varhaiskasvatuksessa muuttaen. Mankalan kou-
lun hankesuunnitelmaa käsitelty. Vihtakadun koululaisille kuljetus. 

 Hyvo hankkinut toisen Hydrohex-laitteen. 
 Kristiina Soots hoitaa viransijaisena opkan johtajuutta. 

 
Päätös 
Merkitään tiedoksi. 

 
§ 10 Museoretki  
 
 
Perustelu 
Eläkeläisneuvoston museoretki ke 7.5. klo 10–14 ilmoittautuminen 23.4.2025 mennessä.  Eläke-
läisneuvosto maksaa osallistuvien retkikustannukset pois lukien lounas, joka on omakustantei-
nen. 

 osallistuvat: Stig Strandberg, Liisa Majanen, Kaija Jaukkari, Ossi Kaminen + 1, Anja Lukja-
nov, Kaija Tuuri + 1, Pekka Raittila, Pilvi ja kieliharjoittelija. 

 
Ehdotus 
Pilvi ilmoittaa Pinjalle osallistujamäärän ja laskutukseen tarvittavat tiedot. 
 
Kokouskäsittely 
Stig, Liisa, Pirjo, Anja, Kaija T, Ossi, Maisa, Arja, Riitta Viksten, Pekka R, Irma U. – 9 osallistujaa + 
Pilvi ja kieliharjoittelija. 
 
Päätös 
Ehdotuksen mukaan kokouskäsittelyssä ilmenevin ilmoituksin. 

 
 
§ 11 Ilmoitusasiat 
 
 
Ehdotus 
Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi. 

 
Kokouskäsittely 

 Yksi yhdistys on reklamoinut vuokrista – kaksi päivää aikaa. Mitä tekevät muut yhdistyk-
set? 

  
 
Päätös 
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Merkittiin tiedoksi. 
 

 
§ 12 Kokouksen päättäminen ja eläkeläisneuvoston seuraava ko-
kous 
 
Ehdotus 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 12.05. 
Seuraava kokous on Pikkuseminaari ja se pidetään ti 13.5.  
 
Kokouskäsittely 
Päätös  
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 12.05. 


